國立嘉義大學幼兒教育學系課務設計委員會設置要點

Regulations for ECE in NCYU Curriculum Design Committee

91.8.1 91學年度第一學期第一次系務會議討論通過

95.11.22 95學年度第一學期第三次系務會議修訂通過

Adopted by the Department Affairs Meeting on Aug. 8th, 2002

Amended and Adopted by the Department Affairs Meeting on Nov. 22nd, 2006

第一條 本要點依據本校組織規程草案第十四條第六項規定訂定之。 

Article 1  The regulation is according to the draft of NCYU articles of organization 6 regulation of 14 article. 

第二條 本系設置課務設計委員會(以下簡稱本委員會)之目的，在於協助系主任設計本所之課程、協調本系教師任教科目及授課時間、促進教學工作之系統化與規範化，使本系之整體發展與教師個人專長得以充分配合。

Article 2  The purpose of establishing the curriculum committee (The committee) is to assist the chairperson of ECE department in designing the curriculum, arranging professors’ teaching subjects and lecture time, promoting teaching work in system and in standard and developing the department and arranging professors’ specialties. 

第三條 本委員會設置委員若干，至少須三人(含)以上，由本系專任教師組成，設聯絡人一人。本系系主任為當然委員，並擔任主席及會議召集人。委員任期一年，連選得連任。

Article 3  The committee is organized by at least three committee members who are full-time professors, and there will be a contact person in the committee. The chairperson of ECE department is the committee, and serves as the chairperson and the convener. The length of service is one year, if the chairperson is elected in reappointment, he or she should be served continually. 

第四條 本委員會應有全體委員三分之二（含）以上出席方得開會，出席委員二分之一以上同意方為決議。

Article 4  The committee should be above 2/3 committee members to attend the meeting, and the agreement should be above 1/2 committee members.

第五條 本委員會視實際需要，得邀請相關人員列席報告或說明。 
Article 5  Depending on the situation, the committee should invite the related people to report or explanation.

第六條 本要點經系務會議通過之後，報請院長核備後實施，修訂時亦同。

Article 6  After passed by the committee, the regulations should be implemented by the chairperson of college, the revision is also followed the procedure. 

